
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 13/09/2022 
 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας  
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υγείας 
 
ΘΕΜΑ: «Άμεση προκήρυξη θέσεων καρδιολόγων για το “Βουβάλειο” 

Νοσοκομείο της Καλύμνου» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 

Σύμφωνα με ενημέρωση από κατοίκους της Καλύμνου, χωρίς καρδιολόγο έχει μείνει η 
καρδιολογική κλινική του “Βουβάλειου” Νοσοκομείου του νησιού τους. Μας μετέφεραν οι 
ως άνω ότι επιλέγονται ξανά οι προσωρινές λύσεις μετακινήσεων καρδιολόγων από αλλά 
νησιά, όταν αυτό είναι εφικτό, ενώ το πρόβλημα παραμένει να απασχολεί ανησυχητικά 
την τοπική κοινωνία, αφού άπτεται της δημόσιας υγείας και του αισθήματος ασφάλειας 
των κατοίκων. Καταγγέλλουν οι ως άνω ότι μέχρι στιγμής δεν έχουν προκηρυχτεί οι δύο 
θέσεις μονίμων καρδιολόγων, όπως ζήτησε το Νοσοκομείο του νησιού τους, τονίζοντας 
ότι η διαδικασία της προκήρυξης θέσεων ιατρών είναι αρκετά χρονοβόρα αλλά και 
δύσκολο να προχωρήσει με τη μορφή του άμεσου ή του κατεπείγοντος. Ζητούν οι ως άνω 
από τους αρμόδιους φορείς να αναλάβουν τις ευθύνες τους απέναντι στους Καλύμνιους, 
καθώς οι συμπολίτες τους με οξύ καρδιολογικό πρόβλημα δε θα βρίσκουν πλέον 
καρδιολόγο στο Νοσοκομείο του νησιού τους. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να λάβετε τις απαραίτητες πρωτοβουλίες παρεμβάσεων, ώστε να 
προχωρήσει με τη μορφή του άμεσου ή του κατεπείγοντος η προκήρυξη θέσεων 
καρδιολόγων για το “Βουβάλειο” Νοσοκομείο της Καλύμνου προς όφελος της τοπικής 
κοινωνίας; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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